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HOLANDSKO: Ne každý farmář se rozhodne vzdát a ponechat svoji často po generace
děděnou farmu fašistické vládě, aby na jejím místě mohla zřídit migrační centrum, větrnou
nebo solární elektrárnu či jinou důležitou součást budoucích 15minutových koncentráků.

Ti, kteří se vzpírají a ochotně nepřistoupí na takzvaný „odkup“ nebo o svém osudu informují
veřejnost, jsou záhy zastrašováni.

Nejinak je tomu v případě farmářky, o které jste si zde mohli nedávno přečíst. Také její mléčná farma
má být zlikvidována – a také ona se s tím nechce smířit.

Nyní popisuje, čeho je zřejmě vláda schopna, když se dozví, že se někteří zemědělci svému osudu
vzpírají. A totéž se dělo i dalším chovatelům…

Farma farmářky Anje Grin a jejího manžela má být „sestřelena vládou.“ Svůj příběh vyprávěla na
Facebooku a setkala se s masivní odezvou.

Vláda je označila za hlavní znečišťovatele, kteří „příliš znečišťují,“ a proto musí zmizet jejich mléčná
farma.

Grinová má nárok na „dobrovolný“ výkup, ale pak už nemůže pracovat jako zemědělec nikde v
Evropě.

Na konci minulého měsíce se stalo něco pozoruhodného. Nad loukou rodiny Grinových se objevil
armádní vrtulník. „Naše mláďata zdivočela díky ministerstvu obrany!“ napsala Anje na Facebooku.

„Mohli pověřit zastrašováním, ministerstvo obrany?“ ptá se Jan Dijkgraaf.

Realitní makléř Pim Gunzel má nyní dvě otázky, když se armáda obrací proti zemědělcům.

„Je pilot vůbec oprávněn zapříčinit kyselé mléko a myokarditidu kravám přelétáváním tak nízko nad
soukromým majetkem? Je házení vidlí na tuto věc v sebeobraně oprávněným jednáním?“ ptá se
státního zastupitelství.

V loňském roce útočné vrtulníky ministerstva obrany vyplašily krávy také  farmáři v Hoeksche
Waard. „Teď budou dělat všechny druhy cvičení právě tam,“ řekl farmář o pilotovi vrtulníku Apache,
který letěl přímo nad jeho dobytkem. Krávy se polekaly a pak se daly na útěk.

Zdá se, že piloti někdy létají nad farmami schválně celé minuty, říkají farmáři.

Podle ministerstva obrany je důležité, aby to piloti praktikovali, protože i s tím se budou muset
během svých misí vypořádat. Hoeksche Waard je údajně takzvaná „nízkoletová oblast.“

Nicméně mnozí se ptají: „Proč to ministerstvo obrany nedělalo dřív?“

Mimochodem, kolik emisí asi způsobí takový vrtulník v porovnání s kravami, které mají být
likvidovány právě pro jejich údajně škodlivé emise?
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